

No. 45694. Multilateral

CONVENTION ON THE PROTECTION OF THE UNDERWATER CULTURAL HERITAGE. PARIS, 2 NOVEMBER 2001 [United Nations, Treaty Series, vol. 2562, I-45694.]

RATIFICATION (WITH DECLARATION)

Belgium

Deposit of instrument with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization: 5 August 2013

Date of effect: 5 November 2013

Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 16 August 2013

Declaration:

N° 45694. Multilatéral

CONVENTION SUR LA PROTECTION DU PATRIMOINE CULTUREL SUBAQUATIQUE. PARIS, 2 NOVEMBRE 2001 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2562, I-45694.]

RATIFICATION (AVEC DÉCLARATION)

Belgique

Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : 5 août 2013

Date de prise d'effet : 5 novembre 2013

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 16 août 2013

Déclaration :

[FRENCH TEXT – TEXTE FRANÇAIS]

“Se référant à l'article 28 de la Convention, le Royaume de Belgique déclare que les Règles de la Convention s'appliquent à ses eaux continentales qui ne présentent pas un caractère maritime.”

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Referring to Article 28 of the Convention, the Kingdom of Belgium declares that the Rules of the Convention shall apply to inland waters not of a maritime character.